
 

 

 

Въпроси до съдия Иван Цонков 

съдия в Административен съд Габрово във връзка с кандидатурата му за 

административен ръководител – председател на АдмС Габрово, с дата на 

избор от Съдийска колегия на Висш съдебен съвет 14.03.2017 г. 

 

1. През 1986 г. Вие сте назначен като следовател в Държавна сигурност. 

Смятате ли, че това би могло да рефлектира върху дейността Ви като 

председател на Административен съд Габрово? 

2. Какво мислите за конкурсите, в които участва един кандидат?  

3. Системата на административното правораздаване съществува в България 

вече 10 години и Вие сте част от нея от самото и създаване. Какво смятате, 

че може да бъде подобрено и оптимизирано в системата?  

4. Кои са личните качества, които според Вас правят един кандидат подходящ 

да заеме длъжността председател на Върховния административен съд? 

5. Според Вас следва ли кандидатите за председател на Върховния 

административен съд да са изразявали и защитавали позиции по актуални 

теми и проблеми на съдебната власт и реформата в нея и в частност на 

административното правораздаване?  

6. Следва ли, според Вас, подходящият кандидат за председател на Върховния 

административен съд да е административен съдия и/или съдия от ВАС? 

 


